
Protokół Nr 33/2021

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 15 grudnia 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.
2.
3.
4.
5.
6.

Zdzisław Grzeca - Przewodniczący;
Tobiasz Świniarski - Z - ca Prze-wodniczącego;
Barbara Szlezer - Członek;
Arlur Juhnke - Członek;
Zdzisław Szwarc - Członek;
Janusz Tomas - Członek

oraz zaproszony gość Przewodniczący Rady Miejskiej Franciszek Lesinski.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Zdzisław Grzeca, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.
4.
5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Rozpatrzenie petycji mieszkańca Włościborza;
Opracowanie planu pracy Komisji na 2022r.;
Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3ęto jednogłośnie.

Ad.2. Pan Grzeca stwierdził, że członkowie Komisji zapoznali się z petycją mieszkańca
Włościborza w sprawie podjęcia pozytywnej decyzji dot. budowy we Włościborzu w 2022r.
drogi w nawierzchni asfaltowej (lub z kostki brukowej) biegnącej od drogi powiatowej DP
11 12C do świetlicy wiejskiej i dalej w kiemnku lasu. Powiedział, że mieszkaniec w petycji
wskazuje drogę do świetlicy wiejskiej i dalej w kierunku lasu, w załączeniu do petycji
przedkłada natomiast uzasadnienie wniosku, który składał sołtys w sprawie budowy drogi ale
na całą drogę relacji Włościbórz - Włościbórek - Trzciany. Wniosek na tą drogę poszerzona o
kolejny odcinek składał również radny Dolny, całość drogi do wykonania to byłoby prawie
5krn. Zdaniem Pana Grzecy należałoby zwrócić się do piszącego petyc5e, o jej uzupełnienie, o
uszczegółowienie o jaki konkretnie odcinek drogi chodzi, czy tylko do lasu, czy też w takim
samym zakresie, o jaki wnioskował sołtys, czy też w takim o jaki wnioskował radny Dolny.
Pan Tomas podkreślil że we Włościborzu w następnym roku będą już budowane dwie drogi,
nie można przeznaczać wszystkich środków na jedna miejscowość, jest za negatywnym
rozpatrzeniem petyc5ź. Pan Szwarc opowiedział się za propozycją Pana Grzecy, bo rzeczywiście
nie wiadomo, o którą drogę chodzi. Pan Juhnke powiedział, że z Włościborza są praktycznie
trzy wnioski o budowę drogi, wnioskodawcy powinni uzgodnić wspólne stanowisko, należy w
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odpowiedzi także wskazać jakie drogi będą realizowane we Włościborzu w 2022r. Pani Szlezer
stwierdziła także, że wnioskodawcy powinni ujednolicić swoje stanowisko. Za takim
stanowiskiem opowiedział się również Pan Świniarski. Pan Grzeca zaznaczył, że budżet na
2022r. został już praktycznie ustalony, tak że jeśliby poprzeć petyc5e; to na 2023r.

Komisja jednogłośnie poparła propozycje Pana Grzecy. Komisja rozpatrzy petyc5e, po jej
uzupełnieniu.

Ad.3. Komisja wypracowała i zatwierdziła jednogłośnie swój plan pracy na 2022r.

Ad.4. Komisja wypracowała i zatwierdziła jednogłośnie protokoły ze swoich dwóch
poprzednich posiedzeń w miesiącu listopadzie i grudniu br.

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Informatyk w odpowiedzi na wniosek Komisji z poprzedniego posiedzenia poinforrnowal że
na ulicy Kościelnej jest pod%czona jedna kamera, w miarę możliwości technicznych będą
podłączone dodatkowe. Jest także przygotowane miejsce na montaż kamerek na ulicy Średniej
i Studziennej.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

Komisja w składzie:

1. Przewodniczący -ZdzisławGrzeca; Ł
'-t2. Z - ca Przewodniczącego - Tobiasz Świniarski;
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3. Członek - Artur Juhnke;

5. Członek - Zdzisław Szwarc;

6. Członek - Janusz Tomas.

l
protokołował:

'orńasz Dix
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